

# **Referat af Kursistrådsmøde d. 14.3.2024 kl. 11.20-11.55, i V230**

## **1. Godkendelse af dagsorden, v. Neel/Signe**

Dagsorden er godkendt. Der er to nye punkter under eventuelt.

## **2. Valg af mødeleder og referent**

Neel er mødeleder

Hanne er referent

## **3. Præsentation af fremmødte**

2. M: Mads, Jonatan,

1.d: Josephine, Anna

2. U: Matthe

2. V Oliva

Enkeltfag: Richard, Sabrina

1.H: Desire, Marcus, Ella, Phillip, Oliver

Sofie: trivselskoordinator

Hanne: lærer

Dan: Leder

Ida Mari: lærer

## **4. Hvordan går det med fotokonkurrencen?**

Malthe 2.u har lavet nogle forslag til fotokonkurrencen, hvor kursister kan vinde et canon-videokamera. Forslaget bliver fremlagt på næste møde. Kursistrådet diskuterede, hvem der skal sidde i dommerpanelet, og om arrangørerne selv kan deltage i konkurrencen. Hanne foreslog, at det kunne være nogle mediefags- eller billedkunstlærere, der deltog.

## **5. Sofie fortæller om trivsel på skolen.**

Sofie fortæller, at hun er ansat som trivselskoordinator på KVUC. Hun evaluerer på "det gode klasserum" – som er helt nyt på skolen for HF2, og hun ser nærmere på hele den store trivselsundersøge, der er lavet.

Sofie fortæller, at de fleste er glade for at gå på skolen og glade for, at der er klasselærere og klassens tid. Der er også kritik af forskellige dele af "Det nye Klasserum".

Sofie vil meget gerne samarbejde med kursistrådet fremover. Sofie sidder ofte i 310. Skriv gerne til hende: [sosa@kvucdk](mailto:sosa@kvucdk).

## **6. Evt.**

### **A: Ludusskemaet og klubber:**

Kursistrådet vil gerne beslutte, hvordan der kan reklameres for klubberne på skolen

Der fremlægges nsker om, at klubbernes møder fremgår i Ludus

Kursistrådet vil gerne have masser af klubber.

Dan vil også gerne have mange klubber, og håber der kommer mange. Derfor er han (og nok resten af Ledelsen) synes det kommer til at fylde for meget i Ludus. Dan siger, at nogle lærere brokker sig over, at der står for mange ting i skemaet.

Kursistrådet kan ikke forstå, at det er et problem, at det fylder i skemaet i Ludus, da de godt selv kan sortere i informationerne.

Én foreslår, at man i første omgang kunne se på, om det overhovedet bliver et problem.

Dan siger, at der kommer en opslagstavle, hvor der kan reklameres for klubberne.

Neel spørger, om der kan undersøges, om der kan komme et filter i Ludus.

Punktet tages op på næste møde. Hvor der skal besluttes, hvad Kursistrådet vil anbefale.

## **B: Læseuge**

Ida Mari (lærer) fortæller om læseugen, som vil være i næste uge.

Mange klasser er med i ugen.

Der vil være en konkurrence, som er en bingoplade – man kan udfylde.

Den kan afleveres foran lokale 110.

Der er spoken-words fra kl. 13-14 fredag d. 22.

Ida Mari har brug en hjælpende hånd. Richard og Sabrina melder sig.

## **C. 1. H vil gerne lave en fodboldturnering til sommer.**

Kan være i Kløvermarken.

**D:** Neel vil høre, hvordan den første fællessamling for 2. årig HF. Flere syntes det var godt.

**E:** Sabrina siger, at det blev røget cigaretter på et toilet.

**F:** Kursistrådet besluttede, at de ville flytte møderne fremover til om onsdagen. Næste møde bliver d. 3.4.

Mødet sluttede i god ro og orden kl. 11.58.